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Skolen i Midten, Nørremarksvej 1, 8783 Hornsyld, 79833100 

Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

25.10.2022 

Mødested/lokale 

SIM -  

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

19.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Fraværende: Charlotte, Tanja (kommer senere) 

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt 

2. Valg af ordstyrer 

 

Jette 

3. Elevrådet netop nu 

(10 min.) 

 

Elevrådet har været på elevrådsdag i Daugård. Her fik de 

nogle værktøjer til, hvordan man kan ”få ting igennem”. De 

arbejde med processer. Hvad er elevrådet forpligtet til?  

 

På første elevrådsmøde talte elevrådet om, hvordan de får 

indflydelse, og hvad de ønsker sig:  

De synes, toiletpapiret er dårligt.  

De ønsker sig papir at tørre hænder i i stedet for lufttørrer.  

Sundere mad i kantinen. Gerne salater.  

Elevrådet ønsker sig gardiner i de tre lokaler, der mangler 

det. 

 

Drøftelse af mobilpolitikken. I erhvervsklassen afleveres de, 

og det fungerer faktisk ret godt.  

 

Kunne det overvejes at lave en undersøgelse blandt alle ele-

ver om maden fra og ønsker til kantinen.  

 

4. Princip for skolens arbejde 

med elevernes udvikling i 

skolens faglige og sociale 

fællesskaber 

(20 min.) 

Se bilag. 

 

Udvalget 

Drøftelse ud fra oplæg fra udvalget. Redigeret udkast lavet 

færdigt, så det kan kommenteres af personalet, inden det 

kommer retur til bestyrelsen.  

 

Udvalget drøftede herudover undervejs, om skolen er dygtig 

nok til at hjælpe forældrene til at finde ud af, hvad de kan se 

på Min Uddannelse? Hvordan ser de, hvad eleverne har for?  

- Kunne Ole lave en screencast med Min Uddannelse, 

hvor han viser, hvad forældrene kan se? Tips og 

tricks til forældredelen på Min Uddannelse.  

 

5. Forretningsorden revideres 

(20 min.) 

 

Reminder til os selv: husk at godkende referatet senest fem 

dage efter modtagelse.  
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Se: 

https://skolenimid-

ten.aula.dk/sites/skolenimid-

ten.aula.dk/files/ar-

kiv/Download_filer/Forret-

ningsorden%20SKB-

SIM_0.pdf 

 

Marianne og Troels 

Vores forretningsorden er god og præcis at navigere efter, så 

den gør det, den skal.  

6. Evaluering klassesammen-

lægning, herunder revidering 

princip 

(20 min.) 

Se: 

https://skolenimid-

ten.aula.dk/sites/skolenimid-

ten.aula.dk/files/ar-

kiv/Download_filer/Prin-

cip%20for%20klassesam-

menl%C3%A6gning%20%2

81%29.pdf 

 

Troels og Line 

Princippet er godt, og det fortsætter uændret.  

7. Opfølgning på budget 23 

(20 min.) 

 

Troels 

 

Gennemgang af det endelig budget, som blev vedtaget.  

Der er indsendt mange – rigtig mange – høringssvar på Læ-

ringsområdet, og sagligheden og grundigheden i dem har nok 

bevirket, at besparelserne på dette område blev mindre end 

udspillet. Men det betyder ikke, at vi ikke kommer til at 

mærke besparelserne. Det vil kunne mærkes, at der er færre 

midler til rådighed på nogle vigtige områder.  

 

Der er fortsat en udfordring i kommunen på segregeringsom-

rådet. Her er et underskud på 15 millioner.  

8. Input til kommende dialog-

møde mellem formænd og 

politisk udvalg. 

(10 min.) 

 

Marianne 

Processen omkring budgetforhandlingerne. Det har kostet 

både elever og medarbejdere, som har søgt andre steder hen. 

Det gav en fælles nedsmeltning; en fælles-depression gen-

nem flere måneder. Det gav store bekymringer hos foræl-

drene.  

Kunne det være gjort mere hensigtsmæssigt? 

Er man det politiske udvalg klar over, hvilke konsekvenser 

det giver for området? 

Kan man være sikker på, at det kan holde de næste fire år? 

Skubber man ikke bare problemstillingen? 

 

 

Bekymring for de besparelser, der er på PPR-området – både 

i forhold til ungesamtalerne og til læsekonsulenterne.  

Har vi råd til at spare på det?  
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9. Status elev afgang/tilgang 

(10 min.) 

 

Line 

Vi har i dette skoleår sagt farvel til 5 elever – og velkommen 

til 8 elever.  

Af de 5 elever, vi har måttet sige farvel til, har de 4 af dem 

flyttet folkeregisteret væk fra SIMs distrikt.  

10. Eventuelt 

 

Vi har haft besøg af arbejdstilsynet. Hun følte sig velmodta-

get, og vi havde en god snak med hende. Der var tilfredshed 

med APV’en.  

Desværre har det også udløst en påtale, fordi vi mangler ke-

misk risikovurdering. Det har vi fire måneder til at få samlet 

op på.  

 

I næste uge mødes formænd og skoleledere i SIM-netværket. 

Emnet er de fælles bestyrelsesmøder – skal de fortsætte og 

hvis ja, i hvilken form?  

11.  Punkter til næste gang Kantinen 

 Nedsættelse af udvalg 

 Møde med HIC 

 Elevrådet undersøger elevernes ønsker inden næste 

bestyrelsesmøde. Pris. Mængde. Sundhed. Valgmu-

ligheder. (AK og Marianne laver spørgeskema, som 

elevrådet kan bruge) 

 

 

 

 


